
ZÁPISNICA 

z rokovania 

Komisie pre ochranu verejného poriadku 

Mestského zastupiteľstva hlavného mesta SR Bra slavy, 

ktorá sa uskutočnila dňa 16.05.2023 o 15:30 hod. 

 

Prítomní členovia komisie: 

Igor Polakovič 
Dana Čahojová 
Jakub Mrva 
Miroslav Macko 
Jana Šimonová 
Damián Imre 
 

Na rokovanie komisie boli prizvaní a zúčastnili sa: 

Miroslav Antal 
Mar n Královič 
 

Neprítomní: 

Dárius Krajčír 
 

Program 

1. Informácia o plnení úloh Mestskou políciou hlavného mesta Slovenskej republiky 
Bra slavy za I. štvrťrok 2023 

2. Rôzne 

Rokovanie komisie otvoril a viedol predseda komisie, Igor Polakovič. 

K bodu č. 1: Informácia o plnení úloh Mestskou políciou hlavného mesta Slovenskej 
republiky Bra slavy za I. štvrťrok 2023 

 správu predniesol náčelník mestskej polície Miroslav Antal, ktorý prítomných členov 
komisie oboznámil s činnosťou mestskej polície v popisovanom období; informoval 
členov komisie o zistených udalos ach, počte zamestnancov, výdavkoch, technicko-
materiálnom zabezpečení (telové kamery, vozový park, mestský kamerový systém), 
činnos  operačného strediska. Ďalej informoval členov komisie o realizácii projektov 
mestskej polície, nadväzovaní spolupráce s inými mestskými políciami ako na 
Slovensku, tak aj v Českej republike a Poľsku. Popisoval realizáciu bezpečnostných 
opatrení najmä v spolupráci s KR PZ BA a prácu v oblas  preven vnych ak vít na ZŠ, SŠ 
ako aj v kluboch dôchodcov. 

 



Predseda Igor Polakovič otvoril diskusiu k predmetnému bodu: 

 poradca primátora Mar n Královič informoval o administra vnej náročnos  
spracovania Informácie o plnení úloh Mestskou políciou hlavného mesta Slovenskej 
republiky Bra slavy, pričom dáva na zváženie zaviesť systém polročných správ. Tento 
návrh si komisia osvojila, 

 predseda komisie Igor Polakovič navrhol, aby bol v prípade zmeny frekvencie tvorby 
správ do komisie zasielaný mesačný KPI report s vybranými ukazovateľmi, ktorý 
rovnako umožní sledovať vybrané trendy, 

 pani starostka Dana Čahojová sa zaujímala koľko administra vnych pracovníkov 
mestskej polície pracuje v oblas  správnych konaní, ďalej sa zaujímala aký je najnovší 
vývoj situácie s diviakmi v meste a aký efekt zaznamenali nočné hliadky,  

 na otázky odpovedali náčelník mestskej polície Miroslav Antal, poradca primátora 
Mar n Královič a námestník primátora Jakub Mrva. 

Hlasovanie: prítomní: 6; za: 6, pro : 0, zdržali sa: 0. 

Schválené uznesenie: 

Komisia pre ochranu verejného poriadku po prerokovaní materiálu  

a) berie správu na vedomie a odporúča ju Mestskému zastupiteľstvu hlavného mesta 
Slovenskej republiky Bra slavy schváliť, 

b) odporúča znížiť frekvenciu predkladania správ o činnos  Mestskej polície hlavného 
mesta Slovenskej republiky Bra slavy do Mestského zastupiteľstva hlavného mesta 
Slovenskej republiky Bra slavy, a to jedenkrát za pol roka 

c) odporúča na základe dohody s náčelníkom Mestskej polície hlavného mesta 
Slovenskej republiky Bra slavy vytvoriť report KPI, ktorý by sa mesačne zasielal 
členkám a členom komisie.  

 

K bodu č. 2: Rôzne 

Bez ďalších návrhov a stanovísk. 

 

Rokovanie komisie skončilo o 17:35 hod.  

 

 

Zapísala: Mgr. Ina Macejková,        Igor Polakovič, 
     tajomníčka komisie      predseda komisie 
 
 
 
         Bra slava, 17.05.2023 


